

Australian Vanadium 公司与 VRFB 制造商签订钒业务、电解液供应和电池销售谅解备忘录

Australian Vanadium Ltd (ASX:AVL) 已与新加坡钒液流电池 (VRFB) 制造商 V-Flow Tech Pte Ltd (V-flow) 签署了谅解备忘录 (MOU)。

谅解备忘录提供了与 VRFB 相关的机会，包括开发：

- V-Flow 在新加坡承销钒产品 (V2O5)，以支持全球电池销售；
- 在澳大利亚为 V-Flow VRFB 生产和供应钒电解液；
- 与 AVL 全资子公司 VSUN Energy 就 VRFB 在澳大利亚的销售签订销售协议；以及
- VRFB 服务与维护。

本谅解备忘录不具约束力，有效期为两年，可通过书面协议选择续签 12 个月，双方可提前 30 天发出终止通知。

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China



Australian Vanadium signs vanadium offtake, electrolyte supply and battery sales MOU with VRFB manufacturer

Australian Vanadium Ltd (ASX:AVL) has signed a Memorandum of Understanding (MOU) with Singapore-based vanadium redox flow battery (VRFB) manufacturer, V-Flow Tech Pte Ltd (V-Flow).

The MOU provides opportunities relating to VRFBs and includes development of:

- Vanadium products (V₂O₅) offtake to V-Flow in Singapore to support global battery sales;
- Vanadium electrolyte manufacture and supply in Australia for V-Flow VRFBs;
- Sales agreement with AVL's 100% owned subsidiary VSUN Energy for VRFB sales in Australia; and
- VRFB service and maintenance.

The MOU is non-binding and for a term of two years with an option to renew for a further 12 months by agreement in writing, with a 30-day notice period on either side for termination.

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China